
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 10/10/2022 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Εξακολουθεί να υφίσταται η απουσία της ελληνικής σημαίας στο 

Τριεθνές του Έβρου παρά τις συνεχείς εκκλήσεις των ακριτών για 
την τοποθέτησή της» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προ μηνών σας είχαμε υποβάλει ερώτηση για το ανωτέρω θέμα, το οποίο μέχρι στιγμής 
δεν έχει υλοποιηθεί, παρά τις συνεχείς εκκλήσεις των κατοίκων και των εθνοφυλάκων, 
προκαλώντας απογοήτευση και πλήθος ερωτημάτων για τη μη τοποθέτηση της 
ελληνικής σημαίας στο Τριεθνές των συνόρων μας με τη Βουλγαρία και την Τουρκία, 
στον Δίλοφο, ενώ υπάρχουν οι σημαίες των ανωτέρων δύο χωρών. Η συνεχιζόμενη 
διστακτικότητα, πολυετής ολιγωρία και αναποφασιστικότητα των στρατιωτικών αρχών 
για τη μη τοποθέτηση της σημαίας της πατρίδας μας εντός του ελληνικού εδάφους 
προκαλεί εύλογα ερωτηματικά για τους λόγους αυτής της πράξεως πλέον του γεγονότος 
ότι η σημαία υπενθυμίζει και την εδαφική κυριότητα της ελληνικής περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις δέουσες ενέργειες άμεσα για την τοποθέτηση της 
ελληνικής σημαίας στο Τριεθνές του Έβρου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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